
17. 6. 2021 v 11:12, <pbartunek@seznam.cz> <pbartunek@seznam.cz>: 
  
Prosím o opravu korespondenčního hlasování, částka 850.000,- Kč (Tab1) patří minulému roku, tento 
ro máme podporu 510.000,- Kč a platí Tab2 
  
Znění opraveného hlasování: 

Prosím o hlasování členů představenstva divize Praha korespondenční formou do  nejpozději 
22.6.2021: 

1. Souhlasím s korespondenčním hlasováním 
2. Souhlasím s návrhem na rozdělení financí v rámci podpory Opatření 1 magistrátu Hl. m. 

Prahy - celková částka 510.000,- Kč k rozdělení dle Přílohy 1 – Opatření 1 2021 (Tab2) (návrh 
Martin Dvořák) 

3. Souhlasím s návrhem na zaplacení poplatků za Super taneční ligu, která se bude konat 
28.9.2021 v Praze (Martin Dvořák – MZ Dance) 

Byl bych rád abychom se setkali fyzicky ještě před začátkem prázdnin na schůzi D01. Prosím o návrhy 
termínů, kdy byste se mohli zúčastnit. Za mě kterékoliv dopoledne v týdnu po 22.6.2021. 
Těším se na vaše hlasování a návrhy termínů schůze. 

  
  
From: Martin Dvořák <mzdanceteampraha@gmail.com>  
Sent: Thursday, June 17, 2021 8:17 AM 
To: Petr Bartunek <pbartunek@seznam.cz> 
Cc: mbrozovsky <mbrozovsky@volny.cz>; jj.pixa@seznam.cz; Marcel Gebert 
<marcel.gebert@email.cz>; Jiří Ševčík <studiobohemia@seznam.cz>; Ivo Šimáček 
<ivosimacek@seznam.cz>; hes@tanecniskola.cz; vsimackova@volny.cz; j.cincura@email.cz 
Subject: Re: Korespondenční hlasování divize Praha 
  
Oprava Petře, 
  
Jedna se o částku 510.000,- 
  
Martin 

Odesláno z iPhonu 
S pozdravem Ing. Martin Dvořák 
 
 
 

17. 6. 2021 v 2:47, Petr Bartunek <pbartunek@seznam.cz>: 

 

Na základě návrhu a žádosti Martina Dvořáka člena představenstva D01, který zaslal Návrh na 
rozdělení financí v rámci podpory Opatření I z magistrátu Hl. m. Prahy - celková částka 850.000,- Kč 
vyhlašuji Korespondenční hlasování představenstva divize. Martin si dal velkou práci s přípravou 
tabulek k přerozdělení získané podpory. Jeho návrhem je: 
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• Rozdělení dle věku  
o  6-10 let koeficient 1 
o 11-15 let koeficient 1,5 
o 16-18 let koeficient 2 

• Balíčky z kterých se vypočítá přerozdělení 
o Sportovci bez registrace - balíček 80.000,- 
o Sportovci s registrací ale bez soutěží 160.000,- 
o Sportovci s registrací a se soutěží 240.000,- 
o Trenéři 30.000,- 

Nahlédněte do Přílohy 1 – Opatření 1 2021, kde je celkové vyčíslení přerozdělení finanční podpory. 

  

Prosím o hlasování členů představenstva divize Praha korespondenční formou do  nejpozději 
22.6.2021: 

1. Souhlasím s korespondenčním hlasováním 
2. Souhlasím s návrhem na rozdělení financí v rámci podpory Opatření 1 magistrátu Hl. m. 

Prahy - celková částka 850.000,- Kč k rozdělení dle Přílohy 1 – Opatření 1 2021 (návrh Martin 
Dvořák) 

3. Souhlasím s návrhem na zaplacení poplatků za Super taneční ligu, která se bude konat 
28.9.2021 v Praze (Martin Dvořák – MZ Dance) 

Byl bych rád abychom se setkali fyzicky ještě před začátkem prázdnin na schůzi D01. Prosím o návrhy 
termínů, kdy byste se mohli zúčastnit. Za mě kterékoliv dopoledne v týdnu po 22.6.2021. 
Těším se na vaše hlasování a návrhy termínů schůze. 

  

Další informace: 

• Chtěl bych PŘIPOMENOUT možnost čerpání podpory na restart činnosti klubů na základě 
rozhodnutí představenstva divize Praha D01 hlasováním na schůzi divize dne 15.4.2021 (viz 
příloha a zveřejnění na informacích divize). 

• Dále bych chtěl PŘIPOMENOUT povinnost předat vyúčtování grantu Hl. m. Prahy Martinu 
Dvořákovi 

• KONSTOVÁNÍ: Do dnešní půlnoci dne 16.6.2021 neobdržela divize Praha oficiální prohlášení 
k jejímu podmětu k posouzení, zda Výkonná rada ČSTS koná s péčí řádného hospodáře, když 
dosud nevykonala aktivitu zakončenou trestně právními důsledky pro osoby, které způsobily 
nebo jsou odpovědné za špatnou hospodářskou situaci a účetní a finanční ztrátu ČSTS a CDSS 
v letech 2016-2019, případně na těchto osobách nevymohla finanční náhradu dohodou, 
podaného dne 15.4.2021 (den po usnesení D01) tj. PŘESNĚ před 2 měsíci!  
Průběh komunikace s jednotlivými orgány ČSTS viz Příloha 2. 

• Mirek Brožovský, Petr Bartuněk a Jiří ševčík společně komunikovali s FTVS o otevření 
Trenérského studia třídy 1. Nyní připravují plán studia pro předložení Miroslavu Hýžovi 
pověřenému koordinací studia pro porotce a trenéry v rámci ČSTS. O detailech budete 
informováni co nejdříve, aby se mohli informace o studiu co nejdříve zveřejnit pro nábor 
studentů. 

  



S pozdravem, 

Petr Bartuněk 
předseda divize Praha 
604448111 

 


